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INTERPELACJA 

 

Dot. zaległości czynszowych w mieszkaniach komunalnych.  

 

Szanowna Pani Prezydent,   

 

zauważamy niepokojący i zarazem stały wzrost zadłużenia w mieszkaniach 

komunalnych.  

Poniżej zamieszczamy zaległości czynszowe w mieszkaniach komunalnych w latach 

2016–2023 – narastająco w tys. zł: 

 

 

 



Powyższe dane nie napawają optymizmem, w związku z powyższym prosimy  

o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Jakiej liczby mieszkań dotyczyło zadłużenie w roku 2016, 2017, 2018, 2019, 2020, 

2021, 2022 i 2023?  

2. Jakie podejmowane są działania mające na celu redukcję zadłużenia i wstrzymanie 

jego wzrostu? 

3. Jakie posiada Pani rozwiązania na redukcję istniejącego zadłużenia?   
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